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Geachte dames en heren, 

 

Hartelijk dank voor uw advies van 13 augustus 2020 over de Hilversumpas. U geeft aan op basis van de 

stukken niet te kunnen adviseren over de Hilversumpas. De scenario’s in de businesscase zijn wat u betreft 

onvoldoende uitgewerkt om een keuze te kunnen maken. Daarnaast wordt u niet duidelijk wat precies de 

voordelen van de pas voor de inwoners zijn. Daarom is een advies vanuit de cliëntenraad niet mogelijk.  

 

Een aantal zorgen die in uw reactie terugkomen zijn: 

 Dat een pas die alleen voor minima is stigmatiserend kan werken 

 Dat digitalisering voor deze doelgroep juist een extra drempel zal opwerpen om een aanvraag te doen 

 Dat tussen alle belangen die spelen het belang van de inwoner niet voldoende meegewogen wordt 

 

Het college begrijpt deze zorgen, en heeft in haar afweging rekening gehouden met deze aspecten. De 

keuze of we voor een algemene Stadspas zouden gaan of voor een specifieke minimapas is al eerder 

gemaakt (Collegevergadering 15 januari 2019 en Raadscommissievergadering 13 februari 2019). Of het 

gevoel van stigmatisering ertoe leidt dat de pas minder gebruikt zal worden is niet bewezen. In andere 

steden zoals Amsterdam en Utrecht wordt ook met een pas uitsluitend voor minima gewerkt, en daar 

wordt door de doelgroep goed gebruik van gemaakt. 

 

Digitalisering is een belangrijk onderwerp, omdat deze ontwikkeling in de gehele samenleving zichtbaar 

is. Inwoners verwachten ook steeds meer van instanties zoals het kunnen inzien van een digitaal dossier of 

het online kunnen indienen van een aanvraag. Aan deze wensen willen wij als gemeente ook tegemoet 

komen. Daarnaast kan digitalisering intern voor een versnelling van het aanvraagproces zorgen, waardoor 

inwoners eerder een reactie krijgen op hun (aan)vraag. Uiteraard is ons bekend dat juist in de doelgroep 

van de minimapas meer inwoners niet digitaal- en/of taalvaardig zijn. Voor hen moet ook altijd de 

mogelijkheid blijven bestaan om op andere manieren contact te hebben met de overheid. Ook kan een 

digitale aanvraag nooit het brede gesprek met een medewerker vervangen.  

 

In jullie advies worden de belangen van de verschillende spelers uitgelicht, en dit geeft weer dat sommige 

partijen andere belangen hebben dan de inwoners die van de pas gebruik gaan maken. Uiteraard moet de 

minimapas in eerste instantie voordeel opleveren voor de inwoners. Het scenario dat nu gekozen is zal 

bijdragen aan een groter aandeel minima dat mee kan doen aan sport- en cultuur activiteiten. 



 

Hoe gaat het proces nu verder?  

De businesscase en het Commissievoorstel Hilversumpas zullen dit najaar in de Raadscommissie 

besproken worden. Als de exacte datum van deze vergadering bekend is, zullen wij u daarover informeren. 

Uw advies zal bijdragen aan de politieke discussie die daar gevoerd zal worden.  

 

Het college wil u daarvoor hartelijk danken. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 

 


